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-   ke schválení   - 

Zápis z 292. zasedání AS MFF UK dne 29. května 2024 

 

Přítomni: A. Beck, C. Brom, J. Fiala, V. Gaďurek, R. Grill, P. Hnětynka, K. Houfek, M. Kozák, M. Maciak, 

L. Nowak, O. Pangrác, J. Pavlů, I. Penev, W. Svoboda, J. Šťovíček, V. Švandelík, A. Yaghobová, F. Zajíc. 

 
Hosté: Z. Doležal, J. Franc, V. Kuboň, M. Kulich, M. Rokyta, B. Svobodová, M. Žák, A. Smetanová, 

L. Veverka, K. Ficková, Š. Láznička. 

 

Omluveni: J. Černý, Z. Drozd, A. Farkaš, J. Spurný, J. Staněk, J. Stráský, M. Veis. 

 

Zasedání se konalo prezenčně v posluchárně N1 v budově IMPAKT v Troji. Zasedání řídil J. Pavlů a bylo 

zahájeno v 18:05.  
 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 291. zasedání AS MFF UK 

3. Informace vedení fakulty 

4. Vyjádření AS MFF UK k záměru budoucího děkana jmenovat proděkany 

5. Výroční zpráva fakulty za rok 2023 

6. Podmínky přijímacího řízení 

7. Žádost o rozšíření studijního programu Informatika. 

8. Návrh opatření děkana k zajištění možnosti pokračovat ve studiu stejného nebo obdobného 

studijního programu. 

9. Odstoupení předsedy a jednatele z jejich funkcí 

10. Volba jednatele AS MFF UK 

11. Různé 

 

1. Schválení programu zasedání 

Program 292. zasedání byl schválen tichým souhlasem.  

2. Schválení zápisu z 291. zasedání AS MFF UK 

Zápis z 291. zasedání AS MFF UK byl schválen tichým souhlasem. 

3. Informace vedení fakulty 

Děkan M. Rokyta představil novou ombudsmanku MFF UK Ing. Annu Smetanovou, která se ujala funkce 

od 1. 4. 2024, a dále informoval 

• o besedě o doktorském studiu, která proběhla v pátek 24. 5. 2024 v posluchárně M1 na Karlově za 

účasti cca 40-50 osob, 

• o dokončeném překladu Kariérního řádu do angličtiny, 

• o probíhajících hodnoceních zaměstnanců podle Kariérního řádu, 

• o datu své inaugurace 18.9. od 17 hod. do funkce děkana, 

• o průměrné výši mezd na MFF UK a počtech zaměstnanců na jednotlivých pozicích v roce 2023, 
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• o komplikovaném případu obvinění studenta MFF UK ze sexuálního obtěžování, který řešil 

s pomocí ombudsmanky UK a právníka, 

• o vyjádření fakulty k akci Kolaps systému iniciativy Hodina pravdy. 

 

Usnesení: AS MFF UK podporuje společné prohlášení vedení-senátu-odborů k akci Kolaps systému 

iniciativy Hodina pravdy. 

Přítomno 18 členů AS MFF UK. Hlasování 18-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

 

Auditorka a ombudsmanka MFF UK A. Smetanová informovala  

• o opatření děkana týkajícího se funkce ombudsmana MFF UK,  

• o sedmi podnětech, které již řešila za krátkou dobu působení ve funkci a které byly vzneseny 

převážně ze strany studentů vůči vyučující, 

• o nastavení spolupráce s dalšími osobami na UK a na MFF UK, které pomáhají studentům řešit 

problémy v různých situacích, 

• o proběhlých auditech na MFF UK v posledních letech.  

Tajemnice B. Svobodová informovala 

• o nových mikinách MFF UK, které prodává MatfyzPress, 

• o anglické verzi webové stránky o bezpečnosti na webu MFF UK, 

• o nových opatřeních tajemníka, které vstoupí v platnost od 1. 6. 2024, 

• o pokračujících jednáních s pojišťovnou ohledně poškození přístrojů při záplavě při uvolnění 

hadice v Troji, zatím MFF UK dostala zálohu 6 mil. Kč, ale případ se nadále řeší; paní tajemnice 

upozornila, že je třeba dávat pozor na správnou inventarizaci majetku a životnost používaných 

materiálů kvůli případnému řešení budoucích pojistných událostí. 

Proběhla diskuse o nabídce dárkových předmětů MFF UK, především o nové mikině, a o možnostech jejich 

prodeje na Albeři. 

Proděkan M. Kulich stručně informoval o probíhajících diskusích o plánovaných změnách financování 

doktorského studia a souvisejících změnách přijímacího řízení. 

Proděkan M. Žák informoval  

• o možnosti podávat návrhy na ocenění Česká hlavička, Česká hlava a Albertus, 

• o festivalu Veletrh Vědy probíhající v Letňanech od 30. 5. do 1. 6. 2024, 

• o přípravě pokračování Datové Lhoty. 

4. Vyjádření AS MFF UK k záměru budoucího děkana jmenovat proděkany 

Děkan M. Rokyta seznámil AS se svým návrhem na jmenování proděkanů pro období od 6. 9. 2024 do 

5. 9. 2028 a okomentoval navrhované změny oproti předchozímu období. 

Usnesení: AS MFF UK souhlasí se záměrem budoucího děkana jmenovat proděkany pro období 

6. 9. 2024 – 5. 9. 2028 takto: 

proděkan pro vědeckou činnost a zahraniční styky — prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.  

proděkan pro studijní záležitosti — doc. Mgr. Michal Kulich, Ph.D. 

proděkan pro koncepci studia — doc. RNDr. Vladislav Kuboň, Ph.D. 

proděkan pro rozvoj — prof. Ing. Jan Franc, DrSc.  

proděkan pro fyzikální sekci — doc. RNDr. Jiří Pavlů, Ph.D.  

proděkan pro informatickou sekci — prof. RNDr. Jiří Sgall, DrSc.  
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proděkan pro matematickou sekci — prof. RNDr. Vít Dolejší, Ph.D., DSc. 

proděkan pro PRopagaci — doc. Mgr. Michal Žák, Ph.D. 

Přítomno 18 členů AS MFF UK. Hlasování 17-0-1. (zdržel se J. Pavlů) 

Usnesení bylo přijato 

5. Výroční zpráva za rok 2023 

Vedoucí OPMK L. Veverka informoval o přípravě Výroční zprávy za rok 2023. Proběhla krátká diskuse 

k některým údajům ve zprávě. 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje Výroční zprávu MFF UK za rok 2023. 

Přítomno 17 členů AS MFF UK. Hlasování 17-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

6. Podmínky přijímacího řízení 

Proděkan V. Kuboň stručně shrnul změny v jednotlivých podmínkách přijímacího řízení oproti minulému 

roku. Podrobněji se zmínil o problémech se sdruženými programy učitelství s Filosofickou fakultou UK, 

kde je velmi málo studentů, a snaze o jejich řešení, aby bylo výhledově až 5 studentů v každém programu. 

Upozornil také, že podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Bioinformatika a 

výpočetní biologie jsou odlišné od ostatních programů, protože jde o program ve spolupráci 

s Přírodovědeckou fakultou UK.   

Usnesení: AS MFF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů 

v českém i anglickém jazyce pro akademický rok 2025/2026. 

Přítomno 18 členů AS MFF UK. Hlasování 18-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení do magisterských studijních 

programů v českém i anglickém jazyce pro akademický rok 2025/2026. 

Přítomno 18 členů AS MFF UK. Hlasování 18-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Bioinformatika a výpočetní biologie ve spolupráci s Přírodovědeckou fakultou UK, v českém 

i anglickém jazyce pro 2. běh v akademickém roce 2024/2025. 

Přítomno 18 členů AS MFF UK. Hlasování 18-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení do všech ostatních doktorských 

studijních programů s výjimkou programu Bioinformatika a výpočetní biologie, v českém 

i anglickém jazyce pro 2. běh v akademickém roce 2024/2025. 

Přítomno 18 členů AS MFF UK. Hlasování 18-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

7. Žádost o rozšíření studijního programu Informatika 

Proděkan V. Kuboň vysvětlil, že je nutné žádost znovu schválit. Rektorát upozornil na to, že změna názvu 

specializace není během akreditace možná a je nutné žádat o rozšíření studijního programu o novou 

specializaci, přičemž původní specializace zůstane platná pro dostudování. 
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Usnesení: AS MFF UK bere se souhlasem na vědomí žádost o rozšíření bakalářského studijního 

programu Informatika o novou specializaci „Počítačová grafika a vidění“.  

Přítomno 18 členů AS MFF UK. Hlasování 18-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

8. Návrh opatření děkana k zajištění možnosti pokračovat ve studiu stejného nebo 

obdobného studijního programu 

Proděkan V. Kuboň vysvětlil, že toto opatření je nutné, aby MFF UK zajistila pokračování studia 

studentům, kteří začali studovat podle studijních programů z předchozí akreditace, které končí platnost, a 

dosud nedokončili studium, obvykle z důvodu dlouhodobého přerušení studia.  

Usnesení: AS MFF UK bere se souhlasem na vědomí návrh opatření děkana “O zajištění možnosti 

pokračovat ve studiu stejného nebo obdobného studijního programu”. 

Přítomno 18 členů AS MFF UK. Hlasování 18-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

9. Odstoupení předsedy a jednatele z jejich funkcí 

V. Švandelík oznámil, že se vzdává funkce jednatele AS MFF UK z důvodu velké pracovní vytíženosti. 

Děkan M. Rokyta mu poděkoval za dobrou práci ve funkci jednatele. 

J. Pavlů oznámil, že se vzdává funkce předsedy AS MFF UK a zároveň i členství v AS MFF UK z důvodu 

nastoupení do funkce proděkana MFF UK od 6. září 2024. Do příštího zasedání AS MFF UK bude ve 

funkci zastoupen místopředsedou J. Spurným. 

10. Volba jednatele AS MFF UK 

J. Pavlů informoval o nutnosti nové volby jednatele AS MFF UK. Na funkci jednatele byla navržena Arina 

Beck, která se svojí kandidaturou souhlasila. Volba jednatele AS MFF UK proběhla tajnou volbou 

prostřednictvím on-line systému (https://hlasovani.is.cuni.cz/). 

Kandidátka A. Beck: 16 hlasů pro, 0 hlasů proti, 2 hlasy se zdržely. A. Beck byla zvolena jednatelem AS 

MFF UK. 

11. Různé 

V bodu různé proběhla krátká diskuse o možnostech změn v harmonogramu MFF UK a také o výjezdním 

zasedání AS MFF UK, které se v roce 2024 pravděpodobně konat nebude. 

 

Následující zasedání AS MFF UK se bude konat 23. října 2024.   

Zasedání bylo ukončeno v 20:55. 

Zapsal: K. Houfek 


